



親愛的客戶：

AEON 信貸財務(亞洲)有限公司 (簡稱「AEON」) 文件修訂通知

因應市場環境改變，AEON 會不時檢討其產品及服務，而可能需就有關收費、條款及細則作出修訂。現謹通知 閣下，本公司將由 2025 年 5 月 1 日起(「有關日期」)對 AEON Card JAL 信用卡之《日航里數條款及細則》作出修訂。有關日期只代表該等改變發生的最早時間，而 AEON 有決定權就需要而可能延遲有關日期。客戶可瀏覽 www.aeon.com.hk/jmbmiles0525 查閱從有關日期(或任何延遲之有關日期)生效之文件的完整版本。

《日航里數條款及細則》條文修訂要點如下：

1. **一般合資格簽賬**：修訂並更改為條款第 1 段。
2. **簽賬類別優先次序**：加入簽賬類別優先次序之條文為條款第 2 段。
3. **本港餐飲簽賬及日本海外簽賬**：修訂並更改為條款第 2 段下之細項修訂。
4. **不合資格簽賬交易**：修訂並更改為條款第 3 段。

*現行之《日航里數條款及細則》條款，請瀏覽 www.aeon.com.hk/tc/credit-card/terms_aeon_jmb_miles.pdf。

以上僅列出更改之要點以供參考，並非完整或未全數盡錄所有變更（例如其他非主要及輕微修訂），應參閱有關原文作最終依歸。

請注意，如您在有關日期或以後繼續使用有關 AEON 服務，您將被視為已接納上述調整並對您具有約束力。若您不接納有關調整，您可根據 AEON 信用卡持卡人合約中列明的有關條款終止合約。

若此通知之英文文本與中文文本出現差異，概以英文文本為準。

如有任何查詢，請致電 AEON 客戶服務熱線：2895 6262。

AEON 信貸財務(亞洲)有限公司 謹啟



Dear Customer,

**Notification of Amendments to the Documents of
AEON Credit Service (Asia) Company Limited ("AEON")**

In response to changes in the market environment, AEON has been reviewing its products and services from time to time, and necessary amendments may have to be made to relevant charges, terms and conditions. Please be informed that the following changes on JMB Miles Terms and Conditions* of AEON Card JAL ("JMB Miles T&C") will be effective on 1 May 2025 ("Relevant Date") and thereafter. The Relevant Date only represents the earliest point from which such changes will take effect, and the Relevant Date may be deferred as necessary at AEON's discretion. Customers can visit www.aeon.com.hk/jmbmiles0525 for the full version of the JMB Miles T&C effective from the Relevant Date (or any deferred Relevant Date).

Highlights on key amendments to the JMB Miles T&C:

1. **General Eligible Transactions:** The clause defining General Eligible Transactions has been revised and renumbered as Clause 1.
2. **Transaction Category Priority:** A new clause outlining the priority order of transaction categories has been added as Clause 2.
3. **Local Dining and Japan Overseas Transactions:** The clauses pertaining to local dining transactions and Japan overseas transactions have been revised and incorporated as sub-clauses within the new Clause 2.
4. **Ineligible Transactions:** The clause detailing ineligible transactions has been revised and renumbered as Clause 3.

* For the existing JMB Miles T&C, please refer to www.aeon.com.hk/tc/credit-card/terms_aeon_jmb_miles.pdf.

The above highlights of the changes are for reference only and are not complete or exhaustive. Minor amendments and housekeeping revisions may also have been implemented. The full revised JMB Miles T&C available at the provided link constitutes the final version.

If you continue to use the relevant AEON services on or after the Relevant Date, you will be deemed to have accepted the adjustments and they shall be binding on you. If you do not want to accept the above adjustments, you can terminate your card(s) as stated in the relevant clause under our AEON Cardholder Agreement.

If there is any difference between the English version of this notice and the Chinese version, the English version shall prevail.

For any enquiries, please call AEON Customer Service Hotline at 2895 6262.

Yours faithfully,
AEON Credit Service (Asia) Co., Ltd.